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In 1960, Barry Goldwater set forth his brief manifesto in "The Conscience of a
Conservative". Written at the height of the Cold War and in the wake of America's
greatest experiment with big government, the New Deal, Goldwater's message was not
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only remarkable, but radical. He argued for the value and importance of conservative
principles - freedom, foremost among them - in contemporary political life. Using the
principles he espoused in this concise but powerful book, Goldwater fundamentally
altered the political landscape of his day - and ours.
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重要的不是详细论点(毕竟时代变迁)，而是对人性基本不可过度美化的看法，宪法法条
的坚守，和对任何权力体系(行政的，工会的，国际组织的，媒体的)均保持一定程度警
惕的态度。用非常浅显直白的语言把社会经济保守派论点清楚表述，在当时进步风劲吹
的氛围中确实难得，也造就日后保守主义复兴根基。
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-----------------------------
Barry
Goldwater的古典自由主义今日在美国近乎绝迹，现在的共和党拥抱反智的宗教保守主
义，实际上是违背了美国保守主义的政教分离原则。Goldwater这本通俗的小册子还原
了American Conservatism的本来面目，值得一读。
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